



## "TO BE DISTINGUISHED BY SUSTAINABLE SUPPLY"

Every success has a path, and every door has a key, and the goals are the mounts of precedence that lead you to the top, and as a partner with the Municipality and Planning Department, we like to put in your hands the keys to sustainable supply, through which you will be our first target:

Reading and reviewing the country's trends towards sustainability and green procurement, as the President of the UAE, His Highness Sheikh Mohammed bin Zayed Al Nahyan, decided that the year 2023 is "the year of sustainability."

View the UAE's Circular Economy Policy 2021-2031 to know the country's future direction toward a sustainable green economy.

Keeping pace with the transformation that the making, which country is makes distinguished in supply and be the first qualifier in selection.

Start by choosing materials that provide additional value to the customer, such as those that do not consume large materials or energy during manufacture, or use, and whose basic elements can be recycled after the end of their use period or can be used in another way.

Introduce suggestions to the buyer on the safe ways to use materials, whether to extend their life or to dispose of them.

Explain to the buyer the advantages of your product and service compared to products and services that do not consider sustainability or the environment.

Applying the principles of e-marketing through the use of modern technological tools to ensure supply flexibility.

Strategic planning for managing sustainable supply chains in times of crises and disasters and supporting local production.

Give the buyer an offer that meets his requirements and is in line with the principle of interest for money, as this helps to consolidate a long-term strategic supply relationship.

The professional balance between the profits of the company and the organization and the quotations presented to customers.

## "حتى تكون متميزا بالتوريد المستدام"

إن لكل نجاح طريق، ولكل باب مفتاح، والأهداف هي مطايا السبق التي توصلك إلى القمة، ولكونك شريك مع دائرة البلدية والتخطيط أحببنا أن نضّع بين يدك مفاتيح التوريد المستدام والتي من خلالها تكون أنت المستهدف الأول لدينا:

> القراءة والاطلاع على توجهات الدولة نحو الاستدامة والمشتريات الخضراء حيث قرر رئيس الدولة سمو الشِيخ محمد بن زايد آل نهيان حفظه الله بأن عام 2023 هو "عاماً للإستدامة".

الاطلاع على سياسة الإمارات للاقتصاد الدائري 2021 – 2031 لمعرفة التوجهات المستقبلية للدولة نحو اقتصاد اخضر مستدام.

مواكبة التحول الذي تقوم به الدولة والذي يجعلك مميزاً في التوريد وتكون المؤهل الأولّ في الاختيار.

ابدأ باختيار المواد التي تقدم قيمة إضافية للعميل كتلك التي لا تستهلك مواد أو طاقة كبيرة حين التصنيع والاستخدام والتي يمكن إعادة تدوير عناصرها الأساسية بعد إنتهاء فترة إستخدامها أو يمكن إستخدامها بطريقة أخرى.

تقديم مقترحات للمشتري عن الطرق الآمنة التي يمكن استخدام المواد بها، سواءً إطالة عمرها أو التخلص منها.

وضح للمشتري ما هي مميزات المنتج والخدمة التي تقدمها مقارنةً بالمنتجات والخدمات التي لا تراعي الاستدامة أو البيئة.

تطبيق مبادئ التسويق الإلكتروني من خلال إستخدام الأدوات التكنولوجية الحديثة بهدف مرونة التوريد.

التخطيط الإستراتيجي لإدارة سلاسل التوريد المستدام وقت الأزمات والكوارث ودعم الإنتاج المحلى.

امنح المشتري عرضاً يوائم متطلباته ويتوافق مع مبدأ الفائدة مقابل المال، فهذا يساعد على توطيد علاقة توريد استراتيجي طويل الأمد.

التوازن الاحترافي بين أرباح الشركة والمؤسسة وبين عروض الأسعار المقدم للعملاء.



























